
معــاون خــدمات شهــری شهــرداری
تـبریز خـبر داد: طـرح سامانـدهی
وانت بار ها با قوت ادامه دارد

شهرداری اجرایی  و  شهری  خدمات  معاون 
۹ شهرداری  بر  علاوه  گفت:  تبریز 
یاری به  باید  نیز  دیگر  ارگان 
شهرداری بیایند، به تمامی سازمان ها
نامه نوشته ایم اما تا این لحظه هیچ
کدام به شهرداری مساعدت نکرده اند.

به گزارش اعتدال آذربایجان، “محمدرضا قربانیان” در رابطه با
آخرین وضعیت طرح ساماندهی وانت بار ها گفت: این طرح با قوت ادامه

دارد و طرحی نیست که در سه چهار روز آن را بطور کامل اجرا کرد.
وی ادامه داد: طرح ساماندهی وانت بار ها نیاز به زمان دارد، اگر

چه تاکنون در مدت کم اتفاقات بسیار خوبی افتاده است.
قربانیان گفت: طبق دستورالعمل وزارت کشور حداقل ده ارگان باید در
ساماندهی وانت بار ها دخیل باشند اما تا این لحظه فقط توانسته

ایم نیروی انتظامی را پای کار بکشانیم.
وی افزود: برای سایر ارگان های دخیل نامه نگاری کرده ایم اما هیچ
کدام برای ساماندهی و کمک نیامده اند، ضمن تقدیر و تشکر از قوه
قضائیه، پلیس راهور و نیروی انتظامی تنها دو ارگانی هستند که در

این موضوع به شهرداری کمک می کنند.
وی تصریح کرد: میدان معلم به یک مطالبه اصلی شهروندان تبدیل شده
بود اکنون در حال حل شدن است و شهرداری اقداماتی را در این راستا
انجام میدهد، اما ساماندهی این امر تنها با شهرداری میسر نیست؛
طبق بخشنامه وزارت کشور علاوه بر شهرداری ۹ ارگان دیگر نیز باید
به یاری شهرداری بیایند، به تمامی سازمان ها نامه نوشته ایم اما

تا این لحظه هیچ کدام به شهرداری مساعدت نکرده اند.
وی اضافه کرد: این موضوع مطالبه چند روزه مردم نیست بلکه مربوط
به زمان های گذشته و حداقل مطالبه ۲۰ ساله ای که حل نشده باقی
مانده است، اکنون در سیستم شهرداری جدید تبریز تصمیم بر این است
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تا این موضوع بطور جدی حل شود و ساماندهی اتفاق بیفتد و در حال
تلاش هستیم و ادامه خواهیم داد تا این مشکل رفع شود و بتوانیم

رضایتمندی همشهریان را جلب کنیم.
قربانیان تاکید کرد: برای این طرح شهرداری زحمات زیادی کشیده است
و قطعا این را ادامه خواهد داد، اما از ارگان های دیگر نیز

انتظار مساعدت داریم.
وی ادامه داد: از تمامی رسانه ها خواهشمندیم در این موضوع با
شهرداری کلانشهر تبریز همراه باشند تا بتوانیم طرح ساماندهی وانت

بار ها را به نحو احسن اجرا کنیم.
وی اظهار داشت: علاوه بر شهرداری، تعزیرات حکومتی، اداره مسکن راه
و شهرسازی جهت ارائه زمین، بهداشت، وزارت صمت، صدا و سیما و.. از
دیگر ارگان های دخیل در این طرح بنا به دستور مستقیم وزیر کشور
هستند اما متاسفانه در استان ما هیچ یک از این ارگان ها در این

قضیه جلو نمی آیند.
وی در پایان خاطرنشان کرد: در هر صورت مردم شریف بدانند که
ساماندهی وانت بار ها در دستور کار جدی شهرداری تبریز است و تا
حصول نتیجه رضایت بخش و حل چالش وانت بار ها طرح ادامه خواهد

داشت.


